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In 2022 heeft het bestuur zijn taak om fondsen te werven voor het Hospice weer goed kunnen 
vervullen. Er waren contacten met sponsoren, we ontvingen giften van bedrijven, kerken, serviceclubs 
en verenigingen. Ook mochten we blijken van dankbaarheid ontvangen van nabestaanden. En we 
namen als het even kon deel aan acties en evenementen. 
We zijn blij met kleine dingen die toch een grote uitstraling hebben, zoals bijvoorbeeld een 
statiegeldactie.  
Concreet betekent het dat we bijna € 54.000 hebben ontvangen aan donaties en vrijwel hetzelfde 
bedrag hebben uitgegeven aan veel zaken die het functioneren van de hospices en vrijwilligers ten 
goede komen. Ook hebben we een lening voor de bouw van het hospice in Papendrecht omgezet in 
een gift zodat de hypotheeklasten van het hospice lager worden. 
 
Het was het tweede volledige jaar dat het Hospice in Papendrecht gedraaid heeft. Het is verrassend dat 
al zo snel het hospice grote bekendheid heeft gekregen en breed gedragen en gewaardeerd wordt. Ook 
zijn er meer acties op touw gezet, zowel door ons als door anderen op ons verzoek alsook spontaan 
door derden. We zijn erg blij dat de organisatie van de jaarlijkse Bolidt Inner-Circle-Run, die jarenlang 
door Rene Lieberton is georganiseerd, nu door de Oranjevereniging is overgenomen en tot 
tevredenheid verlopen is, ook wat betreft opbrengst. En het is bijzonder verheugend dat in 
Papendrecht de atletiekvereniging Passaat na een eerste run in 2021 besloten heeft dit initiatief voort 
te zetten met de PassaatCircleRun. Ook dit keer was er, ondanks het slechte weer, een mooie 
opbrengst. 
 
We hebben verschillende projecten mogen financieren, zoals opleiding vrijwilligers. Na corona kon er 
eindelijk weer een uitje voor de vrijwilligers georganiseerd worden; het werd een tocht per boot door 
de Biesbosch en een stadwandeling in Woudrichem. Het was niet moeilijk om hiervoor sponsoren te 
vinden. 
Als er inventaris aan vervanging toe was of iets nieuws aangeschaft moest worden, hebben wij van 
harte de kosten gedragen. Ook hebben we een bijdrage geleverd als een bewoner niet aan de 
financiële verplichtingen kon voldoen. 
 
In voorgaande jaren is er visie en beleid ontwikkeld op de balans tussen de twee hospices als het gaat 
om contact met sponsoren en vrijwilligers in maatschappelijke en kerkelijke organisaties. Het is fijn te 
zien dat het in de dagelijkse praktijk ook goed functioneert. 
 
Het bestuur bestaat uit Jan van de Wetering is voorzitter, Cees van Breugel is 2e voorzitter, Cees 
Romkes is secretaris en Jan de Roon en Nico van der Veen zijn lid. Leo Goudriaan was penningmeester 
en heeft dit jaar afscheid genomen. We zijn erg dankbaar voor het vele werk dat hij nauwgezet heeft 
verricht. Dat betrof niet alleen cijfers; het meeste wat er aan afspraken en protocollen tot stand is 
gekomen, is van zijn hand. Hij heeft een goede opvolger gevonden in Eric van Wingerden. Ook zijn we 
blij met de uitbreiding van ons bestuur in de persoon van Arie van den Herik die veel mensen en 
organisaties in de Alblasserwaard kent. 
 
We hebben het jaar met tevredenheid kunnen afsluiten.  
Cees Romkes, secretaris, Papendrecht, 12 maart 2023 
Definitief vastgesteld op 22 juni 2023 


